
Zdpisnica z Konferencie SZOS konanej dfia 25.05.2AL9 na Strednei

priemyselnej Skole Komensk6ho L v Trnave

pritomni: podl'a prezendnej listiny sa z pozvanych 32 delegdtov zrldastnilo 21 delegdtov

Program konferencie:

1. Otvorenie

?. Vol'ba pracovn6ho predsednlctva

3. Prijatie nov6ho kolektivneho ilena 5ZO5 - TJ IOAN 1209

4. Schvdlenie:

r Vrirodnej sprdvy SZO5 za rok 2018,

. Udtovnej z;lvierkY za rok 2018,

o Ndvrhu rozpodtu 5205 na rok 2019.

5. Ndvrh finanin6ho odvodu organiz5tora Slovensk6ho rebridka jednotlivcov a Majstrovskfch

sri{aii Slovenska

6. Ndvrh na zavedenie syst6mu SIAC (bezkontaktn6 razenie kontrol)

7. Volba dlena do Predsednictva SZO5

8. Diskusia

9. ZAver

K bodu 1 Otvorenie, Program

Rokovanie Konferencie otvoril a pritomnrich privital predseda zvizu Andrej Pat165'

pritomnrich je 21 deleg;5t ov z 32 pozvanrich deleg6tov, io je nadpoloviind viiiSina. Konferencia je

uzn5Saniaschopn6.

K bodu 2 Vofba pracovn6ho predsednictva

Konferenciu vedie pracovnd predsednictvo '

Ndvrh na zloienie pracovn6ho predsednictva:

Predseda pracovn€ho predsednictva: Martin Viiclavik

Zapisovatel: Judita SSdeck5

Overovatel z6pisnice: Jaroslav Koll5r

1. Skrutdtor: Jtilius Porubsk'i

2. Skrut6tor: Rostislav Navrdtil

H lasova nie a zloien( pracovndho predsedn ictva :

Za: 71 Proti: 0 Zdrial sa:

Pracovnd predsednictvo bude pracovat v navrhovanom zloieni.

Predseda PP Martin V;iclav(k:

predniesol program konferencie tak, ako bol uvedenrl v pozvSnke'

vyzval pritornnrlch, aby predloiili dalSie ndvrhy, ak tak6 majri. Neprihlisil sa nikto.

upozornil na bod 7 programu - Volba ilena do Predsednfctva SZOf. Nebol predloienri Ziadny

ndvrh, preto bod 7 neml opodstatnenie a z programu vypad4va'



Hlasovanie o programe:

Za: 2L

Program bol odsdhlasenf bez bodu 7.

Proti: 0 Zdrial sar

K bodu 3 Priiatie nov6ho kolektivneho ilena SZO5 - TJ IOAN 1209

Dfia 21.1.2019 TJ IOAN 1209 poiiadal o ilenstvo v 52O5. Sekretdr M. Mazrlr potvrdil, ie zdruienie spifia
podmienky ilenstva podla stanov SZO5.

TJ IOAN 12O9 splnomocnila Radoslava Jon65a k zastupovaniu na konferencii. R. Jondi v krdtkosti
predstavil hist6riu TJ a vyzdvihol dlhorointi spoluprdcu s klubom Sandberg, kde je R. Jon55 predsedom.

Hlasovanie za prijatie nov6ho kolektivneho ilena TJ IOAN 1209:

Za'. 2l Proti: 0 Tdrial sa:

Predseda PP konitatuje, ie SZOS prijalo nov6ho kolektivneho ilena TJ IOAN 1209. Trimto aktom md nov,f
subjekt poverenie hlasovat' na konferencii.

Predseda TJ IOAN 1209 dorufil pisomnd splnomccnenie, ktonf'm splnomociuje Radoslava Jondia na
hlasovanie na konferencii za TJ IOAN 1209.

K bodu 4 Schviilenie:

. Vfroinej sprivy SZOS za rck 2018

. 0ttovnej ziivierky za rok 2018
r Nfvrhu rozpottu SZOS na rok 2019

Vfroin{ sprdvu SZ05 za rok ZO18 {dalej len V5} predniesol podpredseda SZO5 Jiin Miirir.
Kon5tatoval, ie VS obsahuje vSetky predpisan6 ndleiitosti a bola v stanovenej lehote zverejnend
v zmysle Zikona o Sporte na webovom sidle SZO5 http://www.orienteering.sk.

Na podnet hlavnej kontrol6rky iportu predsednlctvo SZ05 prijalo opatrenie, ktonim sa do budfcna
posrivajd terminy konferencii na obdobie po ddtovnom ukondeni konkr6tneho roka, diZe po zostaveni

fitovnej zdvierky, spracovanivrirotnej sprdvy a podani dafiov6ho priznania {doteraz bol termin skor5i}

tak, aby sa VS a 0Z mohli na konferencii schviili{.

J. Miift'obozndmil konferenciu s obsahom VS. Zddrazni! transparentncs{ pauiitrich finaninfch
prostriedkov 5205, kaidi m6 moinos{ do VS nahliadnu{, kedZe je nrerejnend.

Vzniesol kritiku do radov ilenov, ktori sa pochybovaEne vyjadrujri na socidlnych sie{ach o finaninej
podpore niektonich dlenor.,. Podrobne vysvetlil jednctliv6 prispevky, ich opodstatnenie, ale hlavne ich

pouiitie v zmysle ZSkona o iporte. lde o 3 ilenov TOP timu v PreO, ktorf ziskali za vynikajdce vrisledky,

finandnf prispevok zo 5tdtnych prostriedkov. Tieto prostriedky srl fielovo viazan6 a ich pouiitie je prisne

kontrolovand a bolo schvdlen6 predsednictvom SZO5 podl'a vopred spracovan6ho a predloien6ho pldnu



iportovej pripravy. Zddraznil, aby sa pochybovati osobne obracali s pripomienkami priamo na jeho

osobu a nie sa vyjadrovali na socidlnych sie{ach.

Uitovnd z{vierka za rok 2018 je ciokument, ktorfm sa uzatvdra riitovnictvo a vyiisluje sa hospod6rsky

v,i sledok.

HV za rok 2018 je prebytok vo v'iSke 1749,51EUR, ktoni bude pre*itovanri do r.2A19 a pouZije sa na

kryiie prev6dzkouich nf kladov SZO5.

Dafiov6 priznanie bolo dobrovol'ne vypracovan6 a odovzdan6, aj napriek tomu, ie to nebolo nutn6

vzhl'adom na neexistenciu prijmov podliehajricich zdaneniu a teda, dai = 0-

Nivrh rozpoitu na r. 2O19

Ministerstvo Skolstva pridelilo SZ05 na rok 2019 sumu 58 852,- EUR. Ndvrh rozpoitu na r. 2019 bol

predmetorn rokovania predsednictva SZO5, ktor6 odporudilo rozpoiet predloii{ na konferencii na

schvdlenie.
predseda SZO5 vysvetlil ako sa musia prostriedky zo Stiitneho rozpodtu percentudlne rozdelit a musia

byt' 6ielovo pouZit6. Dobre pokryt6 je oblast aktivnych ilenov do 23 rokov, reprezentdcia, aj CTM, ale

ch,iba na progres a viac si zasluii sekretaridt a ine dalSie aktivity. Vyvstala potreba ziska{financie aj

z in,fch zdrojov, aby sa pokryli vietky ddleiite Wdavky na rozvoj Sportu. Osvediil sa n6vrh

s dobrovolnrimi prispevkami od ilenov, za io im patri podakovanie-

predseda pp tu,i. Vdciavik zddraznil, ie dokumenty V5 SZO5 za rok 2018, [Z za rok 2818 a Ndvrh rozpoitu

na r. 2019 boli zverejnen6 na webovom sidle SZO5 a kaid'f mal moinos{ sa s nimi obozn6mit. Vyzval

pritomnfch k pripomienkovaniu t'ichto dokumentov. Pripomienky neboli.

HlasovaniezaschvdlenieVsSZOS zarok2O!8,'JZzarak2Ol8a Ndvrhu rozpoitu nar'20t9

7a: 22 Proti: 0 Tdrial sa: 0

Konferencia schvdlila VS SZO5 za rok 2018, tlZza rak 2018 a Ndvrh razpoitu na r. 2019. Tieto

dokumenty stl v podobe priloh sddastami zdpisnice a z6rovefi sfr zverejnen6 na webovom sidle

http ://www.orientee ri ng.sk

K bodu d. 5 NSvrh finanin6ho odvodu organizdtora 5lovensk6ho rebriEka jednotlivcov a

Maistrovshf ch sd{aZi Slovenska

irljvrh bol zverejnenf na webovom sidie SZO5 a osobne ho preciniescl jehc autor R. iondi- r-iovorii, ie

ndvrh vyplynul z vlTvoja SZO5 a orientainfch Sportov na Slovensku, ktor6 sd finandne poddimenzovan6.

tnipirdciu ierpal zo zahraniiia, kde podobnV princfp ziskavania finanin,ich prostriedkov ui tispeine

funguje.
podrobne vysvetlil celf n6vrh ziskavania prispevku a tieZ principy jeho pouiitia. Motivom m6 byt rozvoj

orientain€ho Sportu na Slovensku, roziirovanie ilenskej z6kladne, podpora vzniku daliich klubov

a celkovo popularizdcia n65ho iportu. To sri parametre od kto4ich v{'r'azne zdvisi aj Stdtny Brispevok-

predseda pp M, Vjciavik upriamii pozornos{ na iist od Vailera Sohlera, ktor-rim sa iento ilen vyhraiujJ'

vodi zavedeniu finandn6ho odvodu, povaiuje ho za protipr6vny a nespravodliv;7, hlavne v povinnosti

odvAdzaf prispevok (riiastnici si mali moZnost' preiita{ cel,i list Valtera Sohlera }. Protipriivnost' ii uZ



samotndho zmyslu odvodu alebo povinnosti odvddzat'finandn'i odvod pre kaZd'i organizujdci kiub bola
vyvrdtend listom od JUDr. Du5ana Hrn€iara, ktoni cehi problemaiiku odborne vysvetlil listom
224.5.2019. List bol taktieZ pritomnrim k dispozicii k nahliadnutiu.
Predseda SZ0S A. Patrd5 zastdva nAzar, ie nie je cielom direktivne nariadenie, ale konsenzus: bud sa

vSetci na odvode dohodneme a budeme pravidlS dodrZiavat' alebo to cel6 nemd zmysel. povedai eite, Ze

odporcovia majri moZnost' organizovat' tak6 formdty pretekov, kto16 nepodliehajf t'imto pravidl6m
(nemajstrovsk6 a nerankingov6), domu ale pravdepodobne bude zodpovedat'aj fdast'.

Prebehla diskusia, ktorej ciefom bolo vysvetlit' niektor6 nezrovnalosti:

D" Formanko:

Podlieha tak'ito prijem zdaneniu?

Odpoved predsedu SZOS: Nie, ide o prijem v zmysle stqnov SZOS - nie je to prijem z podnikotefskej
iinnosti.

fo bude fdtovn'fm podkladom k finanin6mu odvodu pre organizuj0ce kluby?
Odpoved predsedu SZAS: Doktadom je schvdtenf systdm a vystedovko. Ndsledne bude vystavend faktira
slebo dekrdt, ei v,fzva zo strany SZO| po ukonieni pretekov. Spresnl sa.

J. Poll6k:

Teraz je tu priestor na vyjadrenie nesilhlasu, resp. kritickrich ndzorov, aby sa predillo zbytoin'im
zdkulisn'im hodnoteniam a negativnym prejavom. Treba o tom hovori{tu.
Navrhuje tieZ, aby sa pri rozdefovani prispevku z odvodu myslelo aj na sekretaridt, ktorf dlhodobo
pracuje s velmi nfzkym rozpodtom a bez jeho dinnosti by fungovanie zvizu bolo ohrozen6.

Debata o odvode pre registrovan,ich a neregistrovan,ich v zahraniii....
Odpoved predsedu SZOS: Bude vypracovany vykondvoci predpis, kde budti tieto detaily rieiend

J. PollSk:

Nep6di sa mu povinnost odvodu. Mysli na meniie kluby, ktor6 sa po organiziicii m6iu dosta{ do straty
a rozhodnri sa odvod neodvies{, aby svoju stratu kompenzovali.

Odpoved predsedu SZOS: M6iu to urabit iba rez, ole potom ui nedostanrt dh5ie povolenie na
org a nizova nie pretekov 

"

5. ual:
Je klubom poveren!' podpori{ tfto myilienku. Ale odporrlda rozm,iSla{ a hlada{ aj ind zdroje

financovania. Ui teraz majd kluby probldm pri organizovani pretekov vykryt vietky ndklady a nedostat' sa

do straty, a ui tu je tendencia zvySova{ Startovn6 na pokrytie n:ikladov. Ked'bude 5tartovn6 navfien6
eite aj o odvod, je to z;it'ai pre kluby resp. dlenskri zdkladfiu. M;i pochybnosti, ir je toto ten sprdvny

smer: ii majri kluby podporovat zvdz, alebo, aby zvitz nachiidzal rie3enia na podporu klubov.

Odpoved predsedu SZO{: Cie{om advodu je pre zaiiatak vytvori{ technicki zdkbdrtu pre arganizdtarou
(nakipif Sl, krabiiky, stany, kontroly ....J, ktord bude k dispozicii orgonizdtorom a nesk6r, podporit sj
tvorbu map,

R.landi doplnil:



Motivdcia je, ie my vietci sa dohodneme, my podporime materi1lovy bolik, tvorbu mdp, platy trdnerov.

Je to spoloind vec. Vytvorime strategiu, cief, kam sa chceme vyvijat, akiny pldn, iosove hfadisko, zo

ko(ko pefiozi

Vyjodril tieZ srthlas s myilienkou hladania o ziskovaniq inych zdrojov. V tej veci so ui ai konolo a ui
prebiehoji procesy v meniich proiektoch.

D. Formanko:

Domyslie{ regres. Md obavy z toho, ie ak klub neodvedie odvod, tak postih, ie nebude m6ct viac

organizovat preteky mu, naopak, m6ie len vyhovova{- A ak tu bude viacero tak,ich klubov?

D. Polddek:

Odporri6a odsrlhlasi{, skdsme to jeden rok a potom sa uvidi.

J. MiZdr:

Treba skrisi{ niedo nov6. V zahranidi je to ui beinii vec, ktord napomohla rozvoju. My tu ui 10 rokov

stagnujeme, treba ist dopredu.

Predseda PP M. Vdclavfk:

Neodznel principiSlny nes0hlas, jedin'i nesrihlasiaci je V. Sohler.

Prebehlo hlasovanie.

Hlasovanie za zavedenie odvodu:

7a: ?2

Hlasovanie za odvod vo vf5ke 1 €:

Za; 18

Hlasovanie za odvod vo vfSke 2 €:

Za: t

Proti: 0

Proti: L

Proti: 20

Tdrial sa

Zdrial sa;

Zdrial sa

Finaninri odvod z majstrovskych a rankingovrich pretekov bol odsrihlasenli vo v,i5ke 1 € za pretek6ra.

Tento odvod je z6vdznV pre vSetky organizujrice kluby a pre zftastnenlich pretek6rov podl'a

vykon6vacieho predpisu.

K bodu 6 Nivrh na zavedenie syst6mu S|AC (bezkontaktn$ razenie kontrol)

R. Jon65 predostrel problematiku a vysvetlil d6vody zaviidzania syst{mu SIAC"

Cel,f n6vrh bol zverejnenlT na webovom sidle SZO5.

Prebehla diskusia:

Diskusia sa niesla v duchu, preio sa priklonit k podpore pouZitia tohto syst{mu.

D. Formanko: Preto sa zavddza tento syst6m aj pri lesnlich 5tafetdch, ked'to m6 opodstatnenie pri

rrichlych - iprintov,ich pretekoch?

ffi



Odpoved: pri itofetdch je na pruych kontroldch pretlak, io pretekdrov zdrZiava

Hlasovanie za zavedenie systdmu SIAC podla predloiendho ndvrhu:
Za: 19 Proti: 0 Zdrlal sa:

N6vrh bol odsrihlasenri viidiinou pritomnfch.

K bodu 7 Voha ilena do Predsedniava 5ZO5

Tento bod z programu vypadol, vzhl'adom na to, ie Ziadny klub nepredloZil kandidiita.

K bodu 8 Diskusia

J. Polldk: Navrhuje, aby sa upravil prislu5n'i iliinok pravidiel, definujdci smern6 dasy pre Sprint
a zosiladil sa medzin6rodn'imi pravidlami, kde je pre v5etky kateg6rie juniorov, seniorov aj veterSnov
rozmedzie 12 ai75 minrit.

Odpoved predsedu SZOS: ui je to rieien6, pripravuje sa ndvrh.

J. Mii(r: ddva do pozornosti novf zdkon o MNO, ktor,im sa zriaduje novf register MNO. Z toho ddvodu
maji vietky formy MN0 Ministerstvu vn0tra povinnost' pisomne nahldsit' fdaje o svojich Statut6rnych
zdstupcoch s 0radne overenrf'm podpisom Statut5rneho zdstupcu. Do 30.6.2019 je toto nahldsenie
bezodplatn6, po tomto ddtume ui s poplatkom 16,60 EUR.

Predseda SZOS A. Patr6i hovori o stretnuti s predsedom esos n. Kamenicg?m. esos je otvorenf
spoluprdci, detaily v5ak treba prejednat' na 0rovnI sekci(. Na (rovni predsednictiev zvizov sa zaktualizuje
zmluva o spoluprdci, ktord ui bola v minulosti podpfsanii.

K bodu 9 26ver

Predseda PP podakoval za rldast' a ukoniil konferenciu.

Zapisala:

Overil:

Judita Sideckd

Jaroslav Kolldr

V Trnave, 25.5.2019


